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Aan de voorzitter van Gedeputeerde Staten in de provincie Drenthe 
Mevr. J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC  ASSEN 
 
28 februari 2024 
 
Betreft:  Schriftelijke vragen (ex art 41 Reglement van Orde) betreffende mogelijk vertrek 

van TVM uit Hoogeveen. 

Geachte voorziter, 
 
Met s�jgende verbazing hee� de PvdA Statenfrac�e kennisgenomen van de berichtgeving over een 
mogelijk vertrek van TVM uit Hoogeveen. In 2019 is hetzelfde bericht aanleiding geweest voor een 
stevige lobby van de gemeente Hoogeveen en de provincie Drenthe om het bedrijf in de provincie en 
voor Hoogeveen te behouden. 
Dat hee� o.a. geresulteerd in de realisa�e van de IT Hub waarvoor de provincie in 2020 1,5 miljoen 
euro beschikbaar stelde. In 2022 gevolgd door nog eens € 700.000,- voor de inrich�ngskosten. 
TVM liet des�jds weten zeer gebaat te zijn bij een IT Hub en hee� mede daardoor haar 
verhuisplannen stopgezet. Maar inmiddels lijken die plannen weer afgesto�. 
 
Onze frac�e hee� hierover de volgende vragen: 
 

- Is GS op de hoogte van de verhuisplannen van TVM en hierover met de gemeente 
Hoogeveen en met het bedrijf in overleg? 
 

- Zo ja, kan GS iets melden over de beweegredenen van het bedrijf en over eventuele op�es 
om opnieuw voor Hoogeveen te kiezen? 
 

- Zijn er in 2019 of later, als gevolg van de financiële bijdragen van de gemeente Hoogeveen en 
de provincie Drenthe, afspraken gemaakt met het bedrijf om voor langere �jd in Hoogeveen 
te blijven?  
 

- Zo ja, hoe zagen die afspraken eruit en is het bedrijf hierop aanspreekbaar? 
 

- Zo nee, waarom niet? 
 

- Verwacht GS opnieuw de portemonnee te trekken teneinde TVM voor de provincie en 
Hoogeveen te behouden? 

 
Uw antwoorden zien wij graag tegemoet, 
 
Namens de PvdA Statenfrac�e  
 
F. Mensen - Maat 
 




